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Obec 

Pusté Čemerné 

 

Z Á P I S N I C A  
 

zo 4. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Pusté Čemerné  
konaného dňa 25.01.2023 o 17:00 hodine v priestoroch                

 Obecného úradu Pusté Čemerné, Malá zasadačka. 

 

Predsedajúci:  Ing. Juraj Jevin – starosta obce 

Prítomní 

poslanci:  

Oto Fenin  

Peter Fuga 

Ing. Pavol Kolibab 

Miloš Mikloš 

 

 

Ospravedlnení: Gabriel Hricik 

 

Ostatní prítomní:  Bc. Petronela Dufincová – kontrolór obce 

Mária Hreňová  

  

 

 

Návrh programu 

rokovania:  

1. Otvorenie 
2. Určenie zapisovateľa, voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 
4. Kontrola plnenia uznesení 
5. Schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Pusté 

Čemerné na 1. polrok 2023 
6. Správa o vykonaní preventívnych protipožiarnych kontrol za rok 2022 
7. Členovia krízového štábu Obce Pusté Čemerné 
8. Rôzne 
9. Záver 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Z Á P I S N I C A -  4. zasadanie OZ z 25.01.2023 

 

2/9 
 

1. Otvorenie 

zasadnutia 

Starosta obce otvoril rokovanie Obecného zastupiteľstva privítaním poslancov OZ 

a kontrolórky. Konštatoval, že OZ je uznášania schopné.  

 

 

2. Určenie 

zapisovateľa, 

voľba návrhovej 

komisie a 

overovateľov 

zápisnice 

Starosta obce otvoril tento bod informáciou o tom, že poslancom boli zaslané 

zápisnice z posledných dvoch zastupiteľstiev a neboli k ním žiadne obsahové 

pripomienky. Keďže bola vznesená pripomienka k spôsobu vyhotovenia zápisnice 

poslancom P. Fugom, starosta ponúkol poslancom možnosť vyhotovovať 

zápisnice z rokovania. 

 

Do diskusie sa prihlásil poslanec O. Fenin s návrhom, aby zápisnice vykonávala 

pani kontrolórka, keďže to tak fungovalo v minulosti, tiež navrhol, aby bol 

overovateľom zápisnice stále P. Fuga, z dôvodu, že je doma a k dispozícii. Tiež, že 

má pripomienky k zápisnici z 13.12.2022.  

 

Pani kontrolórka v diskusii uviedla, že do budúcna je tu možnosť, aby zápisnice 

z rokovania vykonávala ona.  

 

Starosta poslancovi O. Feninovi pripomenul, že je zvykom, aby sa overovatelia 

zápisnice striedali a že čas na pripomienky k zápisnice bol a ten nevyužil. 

Zápisnica z rokovania je pritom posielaná elektronicky na pripomienkovanie 

všetkým poslancom. Aj keď je to neobvyklé, pre tento raz pripomienku pána 

poslanca  zapracujeme. 

 

Po diskusii starosta určil za zapisovateľa Máriu Hreňovú, za členov:  

- Návrhovej komisie: Ing. Pavol Kolibab, Miloš Mikloš, Peter Fuga  

- Overovateľov zápisnice: Peter Fuga, Oto Fenin  

 

Starosta dal o návrhu hlasovať. 

 

Počet prítomných poslancov: 4 

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 4 

Hlasovanie:  

Za hlasovalo 4  – Oto Fenin, Peter Fuga, Ing. Pavol Kolibab, Miloš Mikloš, proti 0, 

zdržalo sa 0, nehlasoval 0  

 

Návrh bol prijatý. 

 

 

3. Schválenie 

programu 

 

Starosta obce predstavil prítomným návrh programu rokovania, ten im bol 

doručený do schránok, bol zverejnený na webovom sídle obce a na úradnej 

tabuli.  

 

Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu:  
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Do diskusie sa prihlásil starosta obce s návrhom na doplnenie programu o bod 

Schválenie členstva hlavnej kontrolórky obce v riadiacich funkciách. 

 

Nik ďalší sa do diskusie neprihlásil, starosta dal hlasovať o návrhu 

doplnenia program a o upravenom programe.   

 

Počet prítomných poslancov: 4 

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 4 

Hlasovanie:  

Za hlasovalo 4  –   Peter Fuga, Oto Fenin, Ing. Pavol Kolibab, Miloš Mikloš, proti 0, 

zdržalo sa 0, nehlasoval 0  

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo doplnenie programu o bod č. 8 Schválenie 

členstva hlavnej kontrolórky obce v riadiacich funkciách. 

 

Starosta obce dal následne hlasovať o upravenom programe rokovania obecného 

zastupiteľstva. 

 

Počet prítomných poslancov: 4 

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 4 

Hlasovanie:  

Za hlasovalo 4 – Oto Fenin, Peter Fuga, Ing. Pavol Kolibab, Miloš Mikloš, proti 0, 

zdržalo sa 0, nehlasoval 0  

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo upravený program rokovania.  

 

Upravený program rokovania:  

1. Otvorenie 
2. Určenie zapisovateľa, voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 
4. Kontrola plnenia uznesení 
5. Schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Pusté 

Čemerné na 1. polrok 2023 
6. Správa o vykonaní preventívnych protipožiarnych kontrol za rok 2022 
7. Členovia krízového štábu Obce Pusté Čemerné 
8. Schválenie členstva hlavnej kontrolórky obce v riadiacich funkciách 
9. Rôzne 
10. Záver 

 

 

4. Kontrola 

plnenia uznesení 

Starosta informoval poslancov o možnostiach vysporiadania pozemku pod 

futbalovým ihriskom a o postupe, ktorý bude obec realizovať. Poslancom na ich 

žiadosť z predošlého Obecného zastupiteľstva predložil prehľad výdavkov pre 

položku rozpočtu - Služby, informoval o stále otvorenej žiadosti p. Hreňovej 

k prevereniu priekopy pred domom súpisné číslo 104. Poslanca P. Fugu 

informoval ohľadne uznesenia k nakladaniu s finančnými prostriedkami na 
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nákupy starostom obce, že také uznesenie sa nenašlo, uznesenia sú k dispozícii a 

ponúkol mu možnosť si uznesenie vyhľadať.  

 

Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu:  

Prebehla diskusia poslancom k jednotlivým bodom. Poslanci P. Fuga a O. Fenin sa 

dohodli na termíne prezretia uznesení.  

 

Návrh uznesenia:  

Obecné zastupiteľstvo Obce Pusté Čemerné podľa § 11 ods.4 zák. 369/1990 Zb. o 

obecnom zriadení v znení nesk. predpisov  

 

berie na vedomie  

informáciu o plnení uznesení. 

 

Počet prítomných poslancov: 4 

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 4 

Hlasovanie:  

Za hlasovalo 4 – Oto Fenin, Peter Fuga, Ing. Pavol Kolibab, Miloš Mikloš, proti 0, 

zdržalo sa 0, nehlasoval 0  

 

Návrh bol prijatý.  

 

 

5. Schválenie 

plánu kontrolnej 

činnosti hlavného 

kontrolóra Obce 

Pusté Čemerné 

na 1. polrok 2023 

Starosta obce odovzdal slovo hlavnej kontrolórke P. Dufincovej. Ta poslancom 

predstavila návrh plánu kontrol, informovala poslancov o zverejnení na úradnej 

tabuli a na internetovej stránke obce.  

 

Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu:  

Poslanec O. Fenin pripomenul kontrolórke uznesenia k čerpaniu finančných 

prostriedkov na nákup starostom obce a potrebu jeho nájdenia.  

 

Keďže nik ďalší sa do diskusie neprihlásil dal hlasovať o návrhu uznesenia.  

   

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Pusté Čemerné podľa § 11 ods.4 zák. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v znení nesk. predpisov 
 

schvaľuje 

plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Pusté Čemerné na 1. polrok 

2023. 

 

Počet prítomných poslancov: 4 

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 4 
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Hlasovanie:  

Za hlasovalo 4 – Oto Fenin, Peter Fuga, Ing. Pavol Kolibab, Miloš Mikloš, proti 0, 

zdržalo sa 0, nehlasoval 0  

 

Návrh uznesenia bol prijatý.  

 

 

6. Správa o 

vykonaní 

preventívnych 

protipožiarnych 

kontrol za rok 

2022 

Starosta obce informoval poslancov o vykonaní preventívnych protipožiarnych 

kontrol za rok 2022, obchodu a firmy. Informoval ich o spôsobe schvaľovania 

plánu kontrol na dva roky dopredu. Kontrolu vykonávajú členovia Dobrovoľného 

hasičského zboru. Informoval ich o zníženie počtu členov DHZ, a potrebe aspoň 

troch aktívnych členov.  

 

Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu:  

Prebehla diskusia medzi poslancami ohľadne DHZ, auta pre hasičov. V minulosti 

boli dobrovoľný hasiči aktívni, niektorí však zomreli alebo sa odsťahovali. Po 

diskusii dal starosta hlasovať o návrhu uznesenia.  

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Pusté Čemerné podľa § 11 ods.4 zák. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v znení nesk. predpisov 
 

berie na vedomie 

správu o vykonaní preventívnych protipožiarnych kontrol za rok 2022. 

 

Počet prítomných poslancov: 4 

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 4 

Hlasovanie:  

Za hlasovalo 4 – Oto Fenin, Peter Fuga, Ing. Pavol Kolibab, Miloš Mikloš, proti 0, 

zdržalo sa 0, nehlasoval 0  

 

Návrh uznesenia bol prijatý.  

 

 

7. Členovia 
krízového štábu 
Obce Pusté 
Čemerné 

Starosta obce informoval poslancov o spôsobe vedenia dokumentácie Civilnej 

obrany. Túto agendu pre obec na základe zmluvy spravuje Ing. Ján Kočiš – BEPOP, 

Michalovce.  

Členmi Krízového štábu sú poslanci OZ, poslancom ďalej predstavil členov 

Obecnej povodňovej komisie, zloženie technického štábu povodňovej komisie.  

 

Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu:  

Prebehla diskusia medzi poslancami, následne dal starosta hlasovať o návrhu 

uznesenia. 
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Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Pusté Čemerné podľa § 11 ods.4 zák. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení nesk. predpisov 

 

berie na vedomie 

informáciu o členoch Krízového štábu obce Pusté Čemerné, členov technického 

štábu obce, členov obecnej povodňovej komisie. 

 

 

Počet prítomných poslancov: 4 

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 4 

Hlasovanie:  

Za hlasovalo 4 – Oto Fenin, Peter Fuga, Ing. Pavol Kolibab, Miloš Mikloš, proti 0, 

zdržalo sa 0, nehlasoval 0  

 

Návrh uznesenia bol prijatý. 

 

 

8. Schválenie 

členstva hlavnej 

kontrolórky obce 

v riadiacich 

funkciách. 

 

Starosta obce informoval poslancov o potrebe odsúhlasenia účasti hlavnej 
kontrolórky obce v riadiacich funkciách obchodných spoločnosti. Následne 
odovzdal slovo pani kontrolórke P. Dufincovej. 
 
Pani kontrolórka poslancov informovala o svojej funkcii konateľky spoločnosti 
dARTz, s.r.o. a prečítala prehlásenie v ktorom uvádza, že spoločnosť nie je 
v konflikte záujmov s obcou a že nie je členkou iných riadiacich organov.    
 
Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu:  

Keďže sa nik z poslancov do diskusie nezapojil, dal starosta hlasovať o návrhu 

uznesenia.  

   

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Pusté Čemerné podľa § 11 ods.4 zák. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v znení nesk. predpisov 
 
schvaľuje 
hlavnej kontrolke obce Bc. Petronele Dufincovej vykonávať funkciu konateľa 
v spoločnosti dARTz, s.r.o.. Činnosť spoločnosti nie je v konflikte záujmu s obcou 
Pusté Čemerné.   
 
Počet prítomných poslancov: 4 

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 4 

Hlasovanie:  

Za hlasovalo 4 – Oto Fenin, Peter Fuga, Ing. Pavol Kolibab, Miloš Mikloš, proti 0, 

zdržalo sa 0, nehlasoval 0  

 

Návrh uznesenia bol prijatý. 
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9. Rôzne Starosta obce: 
- Poslancom predložil prehľad zálohových platieb za energie – plyn, 

elektrina, okrem verejného osvetlenia, po doplnení ceny za VO pripraví 
návrh na zmenu rozpočtu 

- Obec vykonala výmenu žiaroviek v Dome nádeje a na Obecnom úrade za 
LED, na plyne mala obec za rok 2022 preplatok približne 250 , 
obmedzené vykurovanie priestorov obecného úradu.   

- Vykonáva sa úprava svietenia – časy zapnutia, vypnutia 
- Dal návrh na vypnutie osvetlenia pri chodníku na železničnú stanicu   

 
Diskusia: 
Poslanec O. Fenin poznamenal, že je potrebné nastaviť energie a šetriť na iných 
položkách  
 
Starosta informoval poslancov o stanovisku obce k posudzovaniu vplyvov na 
životné prostredie k zámeru Bývanie pod lesom. Obec sa vyjadrila k prístupovej 
ceste k plánovaným domom, ktorá je nevyhovujúca. Informoval, že zámer 
výstavby bol schválený Obecným zastupiteľstvom  
 
Diskusia: 
Do diskusie sa zapojili poslanci O. Fenin a P. Fuga. V diskusii padli otázky ohľadne 
inžinierskych sieti, vývozu smetí, obecného rozhlasu. 
 
Starosta:  

- Dvere do kotolne, sú v havarijnom stave. K výmene dvier dôjde po 
konzultácii s revíznym technikom tak, aby spĺňali podmienky. Výmena 
dverí bola plánovaná v rozpočte obce.   

 
- Poslancov informoval o prípravách na I. obecný ples Pustočemerňanov.  

 
- Plánované privítanie deti - darček.  

 
- Plánovaná výzva z Fondu na podporu šport na výstavbu športovej 

infraštruktúre. Obec by sa mohla zapojiť do výzvy na vybudovanie 
multifunkčného ihriska.  

 
Starosta sa opýtal poslancov na doplnenie bodu:  
 
Do bodu rôzne sa zapojil poslanec P. Fuga, ktorý požiadal bývalého starostu obce 
O. Fenina a terajšieho starostu J. Jevina o vysvetlenie k projektu rekonštrukcie 
priekop časť Zahumne – Huštak. Dôvody prečo sa projekt nedotiahol a v akom 
štádiu to bolo.  
 
Poslanec O. Fenin informoval o 2. etapách, 1. etapa „zahumne - juh“ a 2. etapa 
„huštak“, uprednostnilo sa „zahumne“. Mal to na starosť pán s ktorým 
komunikoval, bolo potrebné niečo doplniť, na čom to padlo nevie.  
 
Starosta informoval, že nešlo len o „zahumne“ ale v žiadosti boli oba etapy za 
príliš vysokú sumu. Doplnenie a vysvetlenie k žiadosti pána, ktorého spomína p. 
Fenin nebolo korektné a dôveryhodné.  
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Obec následný rok podala opätovne žiadosť na časť „Huštak“, odpoveď 
z Envirofondu bola, že projekt obsahoval neoprávnené výdavky a projekt sa 
zastavil, keďže obsahoval aj ďalšie chyby.  
Starosta informoval aj o porade starostov s riaditeľom Envirofondu, kde ich 
upozornil na zle projekty, ktoré robia obciam problémy.  
Starosta navrhol, že si môže s poslancami sadnúť k projektom a oboznámiť ich 
s nimi.   
 
Starosta pri tejto téme informoval aj o kanalizácii, kde sa stále mení riešenie 
napojenia obce.  
 
Poslanec M. Mikloš sa informoval o ďalších plánovaných výstavbách domov na 
ulici „zahumne“ a výstavby nových mostíkov tak, aby spĺňali nejaké stanovené 
kritéria – spád.  
 
Starosta doplnil, že problémom priekop na „zahumni“ je voda z lesa, ktorá by 
mala ostať v lese, bolo by potrebné sa zamerať na túto oblasť. Vodozádržné 
opatrenia v spolupráci napr. s urbariátom. 
 
 
Poslanec P. Fuga sa pýtal na kamerový systém, v akom je stave, kto ho realizoval 
a na výberové konanie, ktoré by chcel vidieť. 
 
Starosta informoval, že projekt zatiaľ nebol odovzdaný do užívania, realizátorom 
je spoločnosť GeCom Michalovce, prebehol prieskum trhu, keďže išlo o zákazku 
do 10 000,-€. Samozrejme výber dodávateľa je k dispozícii na nahliadnutie. 
 
 
Poslanec P. Fuga ďalej navrhol hľadať firmu na vývoz odpadu, ktorá by vážila 
jednotlivé kuka nádoby, zistiť cenu a možnosti do konca septembra. Ďalej doplnil, 
že potrebné by bolo skontrolovať počet kuka nádob a ich objem pre domácnosti. 
 
Starosta v diskusii spomenul niekoľko rizík zmeny zvozovej spoločnosti, napríklad 
vznik divokých skládok. Pripustil, že do systému zberu je potrebné vniesť viac 
spravodlivosti a je pripravený prijať dobré návrhy. Tiež chce diskutovať s MsPS 
Strážske o možnostiach. 
 
Poslanec O. Fenin navrhuje kontrolovať vývoz odpadu.  
 
K tomuto bodu prebiehala ďalšia diskusia. Po diskusii dal starosta hlasovať 
o návrhu uznesenia. 
 
Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Pusté Čemerné podľa § 11 ods.4 zák. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v znení nesk. predpisov 
 
berie na vedomie 
I.) Informácie starostu obce o 

a) Zálohových platbách za energie a opatreniach na šetrenie.  
b) Vyjadrení obce k zámeru „Bývanie pod lesom“ pre posudzovanie vplyvu na 

životné prostredie. 
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c) Havarijnom stave dvier na kotolni a ich výmenu po konzultácii s revíznym 
technikom.  

d) Priebehu príprav na I. obecný ples a darček k privítaniu deti. 
e) Plánovanej výzve na budovanie športovej infraštruktúry – multifunkčné 

ihrisko   
 
II.) Vysvetlenie poslanca O. Fenina a starostu J. Jevina k projektu na rekonštrukciu 
priekop v obci Zahumne – Hušták.  
 
III.) Informácie ku kamerovému systému a požiadavke poslanca P. Fugu 
k nahliadnutiu do výberu dodávateľa. 
 
IV.)  Návrh poslanca P. Fugu k možnosti váženia kuka nádob alebo inej formy 
spravodlivejšieho vývozu pre domácnosti. 
 
 
Počet prítomných poslancov: 4 

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 4 

Hlasovanie:  

Za hlasovalo 4 –  Oto Fenin, Peter Fuga, Ing. Pavol Kolibab, Miloš Mikloš, proti 0, 

zdržalo sa 0, nehlasoval 0  

 

Návrh uznesenia bol prijatý. 

 

 

9. Záver Starosta obce poďakoval poslancom, kontrolórke obce a pracovníčke za účasť 

a zasadanie obecného zastupiteľstva o 19:36 ukončil.  

 

 

V Pustom Čemernom dňa 25.01.2023 

                                

                                                                                                                                       Ing. Juraj Jevin v. r. 
                                                                                                                                           starosta obce 
Zapisovateľka:  Mária Hreňová 
 

Overovatelia zápisnice:  

Peter Fuga v. r.   

 

Oto Fenin v. r.    

 

 


